
Referat af bestyrelsesmøde. 
Mandag den 1. maj 2023 

Til stede er     Afbud fra 

Lisa      Ina 

Lise      Allan  

Conny      Rikke 

Marianne 

 

1. Godkendelse af referat fra det sidste møde. 

a. Tager vi næste gang 

2. Planlægning af næste møde samt kommende møder. 

a. Næste møde den 5/6- 23 

3. Huset. 

a. Forslag til indgangs parti  

Dør parti mod multibanen med bred skydedør så også kørestolsbrugerne ikke behøver en 

hjælper for at komme i huset. Lys sensor.  

b. Opfølgning på Husbestyren vi hører intet 

4. P pladser 

a. opfølgning på byplanen problemerne Vi har set på tegningen og 

konkluderet, at vi godt kan få p pladser ved blok 1 og 8 

5. Legepladser 

a. Fremlæggelse af Kompans forslag. Vi har gennemgået tegningerne og 

godkendt at gå videre med det. 

6. Fremtidigt afdelingsmøde  

ikke det den 30/8 der er planer om at ligge vores prioriteringsliste med priser på 

huslejestigning ud til afstemning på fremtids ekstraordinært afdelingsmøder. 

7. Skrald 

a. Hvordan kan vi få beboerne til at sortere bedre? Sorterings kampagne i 

samarbejde med pedellerne. 

8. Skal det være tilladt i denne tid at have en garage til indregistreret Scooter?  

vi var desværre ikke nok til at opnå en afgørelse 

  

Udarbejdet af 

Conny Skov  


